
Enkel fråga 

 
 

 
Datum: 2024-06-13 
 
Ställd till kommunstyrelsens ordförande: 
 
 
Ulricehamns kommun har nu upphandlat byggandet av det kommande kulturhuset. 
 
Vid upphandlingen så utgick man från ett antal kriterier. 
 Bland annat så skulle företaget omsätta minst 300 miljoner kronor och ha en god 
ekonomi.  
 
Det företag som fått anbudet uppfyller som det ser ut inte kravet på omsättning och har 
en tämligen låg soliditet vilket inte pekar på en speciellt god ekonomi..  
 
Vidare kan det diskuteras om de referenser som man angett är relevanta då dessa är 
kopplade till tidigare byggverksamhet i andra företag.  
 
Varför ställer kommunen upp anbudskrav som man inte följer då upphandlingen görs? 
Det verkar vara ett mycket underligt förfarande att utesluta vissa bolag för att de inte 
uppfyller upphandlingskraven och sedan anta ett bolag som det ser ut inte heller 
uppfyller densamma.  
 
 
Kerstin Berggren  miljöpartiet 
 
 



 
 

 

Kommunstyrelsens ordförande 
 

Enkel fråga till KSO 

Ulricehamns kommun har ansökt om statliga pengar från Trafikverket till en ny gång- och 
cykelväg utmed Strandgatan i Ulricehamn. Summan som kommun nu blivit beviljad är på 
drygt 1,9 miljoner kronor, men för att kunna ta del av summan måste kommunen själva gå in 
med motsvarande belopp. 
 
Idag används den nedlagda banvallen som en gång- och cykelbana och det menar vi i Nya 
Ulricehamn att den kan fortsätta att användas som. Inte behövs det en parallell cykelbana till, 
eller? 
 
Min fråga till KSO 
Varför behövs det en ny gång- och cykelväg till Skottek? 
 
Ulricehamn 2024-06-18 
 
Mikael Levander 
Nya Ulricehamn 
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